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CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI   SÂNIOB 
Saniob Nr 199,C.P. 417192, Judeţul Bihor, România 

Tel /Fax: 0259 / 441128; CUI:4820291 
e-mail: registratura@saniob.ro; Web: www.saniob.ro  

 NR.  3087 /21.12.2020 
 

PROCES-VERBAL 
 

 Incheiat azi 21.12.2020  in  sedinta  ordinara a Consiliului local al comunei Saniob, stabilită 
și convocată prin dispozitia primarului nr.110/15.12.2020 , sedinta care a avut loc la sediul administrativ al 
acestei institutii publice, ora 11.00, cu respectarea măsurilor de protecție COVID-19. 
 La prezenta sedinta au participat urmatorii consilieri:  Zatyko Stefan-Adalbert, Braun Laszlo, Kiss 
Istvan-Matyas, Kiss Stefan-Alexandru, Laszlo Sandor, Erdei Dănut-Eugen, Buzas Ioan-Nicolaie, Torok 
Ianos, Molnar Jozsef, Kubola-Penzes Ida-Krisztina si Opre Viorel-Florian.  
 Nu a absentat nici un consilier. 

Au participat de drept: d-na  Mela Maria-Elena – secretar general,  d-na Borbely Zita – consilier 
contabil și dl Kuin-Nagy Lorant – inspector mediu. 
 D-ul Zatyko Jacint – primarul comunei Sâniob, a fost convocat  într-o altă ședință on-line.  
  

S-a constatat ca sedinta este statutară, participând 11consilieri locali din totalul de 11 consilieri 
in functie.  

La deschiderea sedintei, secretarul general arată că dl primar a mai inițiat două proiecte pe 
suplimentarea ordinii de zi, pe motiv că prin HG a fost alocată o sumă de bani pentru comuna Sâniob, iar ISJ 
Bihor, între timp, a emis avizul conform pentru rețeaua școlară și invita pe dl Kiss Stefan-Alexandru, 
presedinte de sedinta, să preia conducerea ședinței și  să supună spre dezbaterea Consiliului local al comunei 
Saniob,  proiectul ordinii de zi  a sedintei ordinare, având următoarele propuneri: 

 
1. Proiect de hotărâre privind aprobarea ordinii de zi pentru şedinţa ordinară din 21.12.2020.     
2. Proiect de hotărâre privind aprobarea procesului verbal al ședinței ordinare din 26.11.2020. 
3. Proiect de hotărâre privind aprobarea acordului prealabil pentru  infiintarea unui Centru de 

permanenta in comuna Sâniob. 
            4. Proiect de hotărâre privind nominalizarea de către Consiliul local al comunei Sâniob a doi 
consilieri locali care vor avea calitatea de evaluatori în cadrul comisiei de evaluare a performanțelor 
profesionale individuale ale secretarului general al comunei Sâniob. 
            5.  Proiect de hotărâre privind aprobarea modului de plată a serviciului de salubrizare al 
comunei Sâniob. 
              6.  Proiect de hotărâre privind aprobarea locațiilor pentru punctele de colectare a deșeurilor 
(cu excepţia celor menajere) în localitățile Saniob, Ciuhoi, Sfarnas, Cenalos 
            7. Proiect de hotărâre privind acordul de principiu pentru accesarea de fonduri europene 
nerambursabile în vederea realizării de rețele inteligente de distribuție a gazelor naturale în Comuna 
Sâniob. 
    8. Proiect de hotărâre privind stabilirea impozitelor si taxelor locale pentru anul fiscal 2021 
   9. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului anual de achizitii publice pentru anul 2021 

10. Proiect de hotarare privind aprobarea prelungirii valabilit ăţii Planului Urbanistic General 
(P.U.G.) SANIOB şi a Regulamentului local de urbanism aferent PUG, aprobat prin Hot ărârea 
Consiliului Local al comunei Saniob nr. 2/2001 

11. Proiect de hotărâre privind majorarea capitalului social in numerar a S.C. COMPANIA 
REOSAL S.A. cu suma de 31.060 lei. 
 12. Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici ( la nivel de studiu de 
fezabilitate) pentru obiectivele de investiții “Modernizare DC17 pe o lungime de 1 KM in localitatea 
SFÂRNAȘ, comuna SÂNIOB”, respectiv “Modernizare DC17 pe o lungime de 2 KM de la SFÂRNAȘ la 
CIUHOI, comuna SÂNIOB” 
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SUPLIMENTAREA ORDINII DE ZI  
13. Proiect de hotărâre privind Rectificarea bugetului comunei Sâniob în anul 2020. 
14. Proiect de hotărâre privind aprobarea rețelei scolare pentru anul 2021-2022 
15. Diverse. 
 
 
Drept urmare ordinea de zi este aprobata cu 11 voturi pentru, rezultand Hotărârea nr.71.  

 
 La punctul doi din ordinea de zi, d-na secretar a pus la dispozitia  consilierilor locali procesul 
verbal al sedintei ordinare din  26.11.2020  pe care, presedintele de sedinta l-a supus spre aprobarea 
Consiliului local . 

Drept urmare procesul verbal a fost aprobat cu 11 voturi pentru, 0 împotrivă şi 0 abţineri, adoptandu-se 
Hotararea nr.72.  
 La punctul trei din ordinea de zi, Proiect de hotărâre privind aprobarea acordului prealabil 
pentru  infiintarea unui Centru de permanenta in comuna Sâniob, d-na secretar general prezinta  cererea 
medicului de familie din localitatea Sâniob, prin care solicită acordul prealabil al Consiliului local Sâniob 
pentru înființarea Centrului de permanență .  
 Dl președinte de ședință invită la discuții. 
 Nu se inscrie nimeni, nu sunt alte obiectii. 
 Drept urmare, punctul trei al ordinii de zi a fost aprobat cu 11 voturi pentru, 0 împotrivă şi 0 
abţineri, adoptandu-se Hotararea nr.73.  
 
 La punctul patru din ordinea de zi, Proiect de hotarare privind nominalizarea de către 
Consiliul local al comunei Sâniob a doi consilieri locali care vor avea calitatea de evaluatori în cadrul 
comisiei de evaluare a performanțelor profesionale individuale ale secretarului general al comunei 
Sâniob, d-na secretar prezintă raportul de specialitate și proiectul de hotarare, precum și propunerile făcute de 
dl primar. 
        Dl președinte de ședință invită la discuții. 
       Dl Zatyko Stefan arată că materialul a fost studiat în sedința de comisii și nu sunt obiecții.  

dl. Președinte Kiss Stefan-Alexandru supune la vot  proiectul de hotărâre, punctul patru al ordinii de 
zi, adoptandu-se Hotararea nr.74, cu 11 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri . 
  
 La punctul cinci din ordinea de zi, Proiect de hotărâre privind aprobarea modului de plată a 
serviciului de salubrizare al comunei Sâniob,   secretarul general îl invită pe dl Kuin-Nagy Lorant să 
prezinte Raportul de specialitate și proiectul de hotărâre.  

Dl președinte de ședință invită la discuții. 
 d-na Kubola-Penzes Krisztina arată că nu este de acord cu ceea ce se întâmplă în comună, pentru că 
sunt gospodării cu persoane singure care scot, la stradă, mai mult gunoi decât produc, iar din unele surse știe 
că se aduce gunoiul cu sacii din oraș. 
 Dl Molnar Jozsef arată că, înțelege că prin aplicarea taxei speciale, operatorul va avea un contract cu 
primăria și nu va mai avea contracte cu populația. Astfel, primăria va avea obligația de a plăti lunar factura 
către operator, chiar dacă va avea bani încasați sau nu și îl întreabă pe dl Kuin care este numărul de persoane 
plătitoare de taxă în comuna noastră... 
 Dl Kuin arată că, din evidența anterioară, contractele cu Reosal, erau în jur de 1700 persoane. 
 Dl Molnar Jozsef, arată că nu este împotriva taxei speciale, care automat va intra in debit, dar 
neîncasat și primăria va trebui să plătească lunar către AVE. Știe că sunt gospodării care au refuzat să încheie 
contract inițial și cunoaște acest lucru de la vecinii care nu aveau contract, au trecut trei luni de zile, dar ei 
puneau afară saci sau ardeau gunoaiele în grădină. 
 Dl Kiss Stefan arată că știm că aceste probleme sunt moșteniri și știm și de unde, dar nu este nici o 
problemă, că din ianuarie încolo toți vor intra în debit. Sunt care nu au plătit ani de zile, acum vor putea fi 
taxați, despre asta e vorba. 
 Dl Zatyko Stefan, ca o clarificare finală, să se înțeleagă că acum se va aproba 7 lei/persoană/lună, 
sumă care va intra în debitul fiecărei gospodării în funcție de numărul de persoane. S-a recurs la această 
metodă, în primul rând pentru a proteja persoanele singure, în vârstă, care, cu cei 7 lei rămași, mai cumpără o 



 3 

pâine-două... Astfel, suma fiind pusă în debit, fiecare are posibilitatea să plătească în momentul când plătește 
impozitul, dacă vrea pe tot anul, sau lunar. 
 Dl Molnar Jozsef arată că pt familile cu două persoane suma este aceiași, dar pentru familiile cu doi-
trei copii, deja suma este mai mare. 
 d-na Kubola-Penzes arată că și familia ei, fiind de 5 persoane, va avea o sumă mai mare de plătit și nu 
este ușor, în considerentul în care ei plătesc taxe și impozite. 
 Dl Molnar Jozsef întreabă dacă la firme s-a schimbat ceva. 
 Dl Laszlo Sandor arată că firmele au rămas tot cu contracte, ca înainte. 
 D-na secretar, la problema ridicată de d-na Kubola, arată că are dreptate, s-a mers pe ideea de a 
proteja persoanele singure, dar nu s-a pus problema gospodăriilor cu mai multe persoane, acestea fiind cu mai 
mulți copii sau, în general, cu probleme sociale. Astfel, propune să se completeze articolul cu sintagma ,,nu 
mai mult de 30 lei/gospodărie/lună,, 

dl. Președinte Kiss Stefan-Alexandru supune la vot  proiectul de hotărâre, punctul cinci al ordinii de 
zi, cu completările ulterioare, adoptandu-se Hotararea nr.75, cu 11 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 
abtineri . 

 
La punctul șase din ordinea de zi, Proiect de hotărâre privind aprobarea locațiilor pentru 

punctele de colectare a deșeurilor (cu excepţia celor menajere) în localitățile Saniob, Ciuhoi, 
Sfarnas, Cenalos,  d-l Kuin-Naagy Lorant prezintă Raportul de specialitate și propunerile făcute în urma 
identificărilor din teren și anume, în localitatea Sâniob sunt două variante, zona centrului touristic sau curtea 
casei Higili. Opțiunea este pt casa Higili. La Ciuhoi, posibilitatea este în curtea fostei primării… 

Dl Molnar Jozsef arată că trebuie ținut cont că acolo avem și bazinul de apă și nu este conform să 
punem depozitul în apropiere. 

Dl Kuin arată că nu se vor depozita substanțe periculoase, decât deșeuri voluminoase, cum ar fi: 
mobilier, canapele, cauciucuri, etc. Mai departe, în satul Cenaloș ar fi spatele Căminului cultural, dar aici nu 
încape mașina de gunoi prin gangul de acces, singura variantă fiind curtea fostei școli, în spatele PSI. La 
Sfârnaș am propus tot curtea fostei școli…. 

Dl Buzaș Nicolaie arată că ar fi mai bine în curtea Căminului cultural.  
 Astfel, fiind stabilite locațiile în fiecare localitate, dl. Președinte Kiss Stefan-Alexandru supune la vot  
proiectul de hotărâre, punctul șase al ordinii de zi, adoptandu-se Hotararea nr.76, cu 11 voturi pentru, 0 
voturi impotriva si 0 abtineri . 
  

La punctul șapte din ordinea de zi, Proiect de hotărâre privind acordul de principiu pentru 
accesarea de fonduri europene nerambursabile în vederea realizării de rețele inteligente de distribuție a 
gazelor naturale în Comuna Sâniob,   secretarul general prezintă Raportul de specialitate și proiectul de 
hotărâre,  

Dl președinte de ședință invită la discuții. 
  Dl Zatyko Stefan arată că materialul a fost studiat în sedința de comisii și nu sunt obiecții.  

dl. Președinte Kiss Stefan-Alexandru supune la vot  proiectul de hotărâre, punctul șapte al ordinii de 
zi, adoptandu-se Hotararea nr.77, cu 11 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri . 

 
La punctul opt din ordinea de zi, Proiect de hotărâre privind stabilirea impozitelor si taxelor 

locale pentru anul fiscal 2021,   secretarul general prezintă Raportul de specialitate și proiectul de hotărâre, 
aratand ca față de anul trecut, impozitele s-au majorat cu inflația 3,8% și au mai fost introduse taxe de ocupare 
a domeniului public, taxă de comerț stradal pe lună, semestru și an. 

Dl președinte de ședință invită la discuții. 
  Dl Molnar Jozsef arata că este o problemă cu comerțul stradal, așa cum se știe circulă mașini cu 
butelii de gaz, dar asta nu este o problemă, mai este o mașină cu pâine, care cel puțin trei zile pe săptămână, 
cel puțin 5 ore stă numai în localitatea Sâniob și nu plătește nici o taxă, în timp ce comercianții locali plătesc 
taxe, impozite, salubrizare. Practic, comercianții locali nu sunt protejați. Consideră că taxa este prea mică, iar 
propunerea este să plătească cel puțin 50 lei/zi, indiferent că vinde butelii, haine sau pâine.  
 Dl Kiss Stefan arată că 50 lei pe zi înmulțit cu cel puțin 12 zile, deja se ajunge la 600 lei, ceea ce 
consideră că este mult. 
 Dl Zatyko Stefan arată că nu se justifică să se pună taxa pe o zi, pentru că, comercianții sunt interesați 
să vină mai des și să plătească o dată. În altă ordine de idei, acest lucru este un beneficiu pentru oameni, 
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pentru bătrânii pensionari, în special când mașina de butelii sau de pâine le merge până în fața casei. 
dl. Președinte Kiss Stefan-Alexandru supune la vot  proiectul de hotărâre, punctul unsprezece al 

ordinii de zi, așa cum a fost propus inițial, adoptandu-se Hotararea nr.78, cu 9 voturi pentru, 2 voturi 
împotriva (Molnar Jozsef, Kubola-Penzes Ida-Krisztina) si 0 abtineri . 

 
dl Zatyko Stefan Adalbert dorește să facă o mențiune și să atragă atenția că discutarea proiectelor de 

hotărâri se face în Comisiile de specialitate începând cu ora 9.00 și până la ora 11.00, când începe ședința. 
Cine nu are timp să fie prezent de la ora 9.00, să stea în banca lui în continuare. 

Dl Molnar Jozsef arată că el este într-o comisie, pt care două materiale nu le-a primit și nici nu a fost 
invitat nici de președinte, nici de secretar. La ultima ședință a înțeles din Regulament că sunt propuneri pt on-
line, dar nu i-a spus nimeni că trebuie să fie prezent la ora 9.00. 

dl Zatyko Stefan Adalbert arată că, la ședința de luna trecută s-a aprobat ROF, document care a fost 
studiat și discutat. De altfel, nu sunteți consilier de azi, de ieri, sunteți de 30 de ani, atâta lucru trebuia să știți, 
că, tot ca și până acum ne întâlnim înainte de fiecare ședință la ora 9,00. Materialele sunt comunicate 
președintelui de Comisie, dar aveți tot dreptul să solicitați și d-voastră de la secretar, primar, contabil, de la 
Compartimentele de resort,etc. 

Dl Molnar Jozsef atrage atenția, față de proiectul anterior, că probabil va fi și atacat, mai ales că este 
vorba de veniturile comunei, sunt niște lucruri din care se poate face venit și dorește ca discuțiile să fie 
menționate în procesul verbal cât mai amănunțit. 
 

La punctul nouă din ordinea de zi, Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului anual de 
achizitii publice pentru anul 2021,   secretarul general prezintă Raportul de specialitate și proiectul de 
hotărâre,  

Dl președinte de ședință invită la discuții. 
  Dl Zatyko Stefan arată că materialul a fost studiat în sedința de comisii și nu sunt obiecții.  
 dl. Președinte Kiss Stefan-Alexandru supune la vot  proiectul de hotărâre, punctul nouă al ordinii de 
zi, adoptandu-se Hotararea nr.79, cu 11 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri . 

 
La punctul zece din ordinea de zi, Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii valabilit ăţii 

Planului Urbanistic General (P.U.G.) SANIOB şi a Regulamentului local de urbanism aferent PUG, 
aprobat prin Hot ărârea Consiliului Local al comunei Saniob nr. 2/2001,   secretarul general prezintă 
Raportul de specialitate și proiectul de hotărâre,  

Dl președinte de ședință invită la discuții. 
  Dl Zatyko Stefan arată că materialul a fost studiat în sedința de comisii și nu sunt obiecții.  

dl. Președinte Kiss Stefan-Alexandru supune la vot  proiectul de hotărâre, punctul zece al ordinii de 
zi, adoptandu-se Hotararea nr.80, cu 11 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri . 

 
La punctul unsprezece din ordinea de zi, Proiect de hotărâre privind majorarea capitalului social 

in numerar a S.C. COMPANIA REOSAL S.A. cu suma de 31.060 lei,   secretarul general prezintă 
Raportul de specialitate și proiectul de hotărâre,  

Dl președinte de ședință invită la discuții. 
  Dl Zatyko Stefan arată că materialul a fost studiat în sedința de comisii și nu sunt obiecții.  

dl. Președinte Kiss Stefan-Alexandru supune la vot  proiectul de hotărâre, punctul unsprezece al 
ordinii de zi, adoptandu-se Hotararea nr.81, cu 11 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri . 

 
La punctul doisprezece din ordinea de zi, Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-

economici ( la nivel de studiu de fezabilitate) pentru obiectivele de investiții “Modernizare DC17 pe o lungime 
de 1 KM in localitatea SFÂRNAȘ, comuna SÂNIOB”, respectiv “Modernizare DC17 pe o lungime de 2 KM de 
la SFÂRNAȘ la CIUHOI, comuna SÂNIOB”, secretarul general prezintă Raportul de specialitate și proiectul de 
hotărâre,  

Dl președinte de ședință invită la discuții. 
  Dl Zatyko Stefan arată că materialul a fost studiat în sedința de comisii și nu sunt obiecții.  

dl. Președinte Kiss Stefan-Alexandru supune la vot  proiectul de hotărâre, punctul doisprezece al 
ordinii de zi, adoptandu-se Hotararea nr.82, cu 11 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri . 
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SUPLIMENTAREA ORDINII DE ZI  
 
La punctul treisprezece din ordinea de zi, Proiect de hotărâre privind Rectificarea bugetului comunei 

Sâniob în anul 2020, d-na contabil prezintă Raportul de specialitate și proiectul de hotărâre,  
Dl președinte de ședință invită la discuții. 

  Dl Zatyko Stefan arată că materialul a fost studiat în sedința de comisii și nu sunt obiecții.  
dl. Președinte Kiss Stefan-Alexandru supune la vot  proiectul de hotărâre, punctul treisprezece al 

ordinii de zi, adoptandu-se Hotararea nr.83, cu 11 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri . 
 
La punctul patrusprezece din ordinea de zi, Proiect de hotărâre privind aprobarea rețelei scolare 

pentru anul 2021-2022, d-na secretar general prezintă Raportul de specialitate și proiectul de hotărâre, arătând că 
nu sunt modificări în rețeaua școlară față de anii anteriori. 

Dl președinte de ședință invită la discuții. 
  Dl Zatyko Stefan arată că materialul a fost studiat în sedința de comisii și nu sunt obiecții.  

dl. Președinte Kiss Stefan-Alexandru supune la vot  proiectul de hotărâre, punctul treisprezece al 
ordinii de zi, adoptandu-se Hotararea nr.84, cu 11 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri . 

 
   
 La diverse 
 
 Dl Erdei Dănuț atrage atenția că marginile drumurilor comunale ar trebui curățate. 
 Dl Kiss Stefan-Alexandru arată că urmează să se elaboreze APVul pentru plopii de pe marginea 
drumului. 
 Dl Erdei întreabă cu cât se va vinde mp? 
 Dl Kiss Stefan-Alexandru arată că se preconizează un preț de 40-50 lei/mp, nu este mult, se poate 
vinde către populație, important este să se acopere cheltuielile de exploatare. 
 Dl Buzas Nicolaie propune să se facă donații la Biserici. 
 Dl Kiss Stefan-Alexandru arată că se poate și dona, dar să se acopere cheltuielile ca să nu le plătească 
primăria. 
 Dl presedinte de sedinta invita și la alte discuții. 
            Alte probleme, nu s-au mai discutat. 
             D-l Kiss Stefan-Alexandru – presedintele de sedinta: 
  - Declar sedința incheiata, nu în ultimul rând de a ura tuturor sănătate și sărbători fericite !.  

  Vă mulțumesc! 
 

 Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal. 
  
 
 

  
     PRESEDINTE DE SEDINTA                                            SECRETAR GENERAL 
    KISS STEFAN-ALEXANDRU                                              MELA MARIA-ELENA 


